



Protokoll styrelsemöte 2021-05-18

Närvarande: Jenny Huynh, Lotta Husell, Alolika Basu, Nerari Orah, Sophie Wallén, Martina Rooth, Lukas C. Skeppstedt, Lauri Koistinen.

- §1. Mötets öppnande – Lotta öppnar mötet 17.18
- §2. Val av ordförande och sekreterare – Lotta och Jenny väljs till ordförande och sekreterare.
- §3. Val av justeringspersoner tillika ansvarig för tiddisponering under mötet – Alolika och Nerari väljs till justeringspersoner.
- §4. Godkännande av föredragningslistan – godkänns av närvarande.
- §5. Godkännande av föregående mötesprotokoll – godkänns av närvarande.
- §6. Adjungeringar – inga.

Rapporter – max 15 minuter!

- §7. Ansvarsområden och ”hur är läget-koll” –
 - a. Ekonomi – Mona ej närvarande. Förhandsinformation om att vi har fått en revisor via Ekonomisektionen.
 - b. Kommunikation – Vi har kommit igång med presentation av styrelsemedlemmar. Alla bör hinnas presenteras innan VT21 tar slut.
 - c. Rekrytering och event – Skjuter på lunchföreläsningen om global hälsa till hösten då lämpligt datum ej kunde hittas.
 - d. Utbildning – Daniel ej närvarande.
 - e. Namnskyltar och utmärkelser – Sista namnskyltsbeställningen är gjord. Många K5or beställer namnskylt inför K6 i slutet av terminen, rent korrekt ska de ej få den gratis. Förslaget är att ändra så att sista namnskyltbeställningen varje termin blir gratis för K5. Svårt att kontrollera vilka som är K5or dock.
 - f. Ledamöter –
 - a. Martina och Daniel har initierat ett uppstartsmöte med Consensus kring att formulera ett dokument om studenters rättigheter.
 - b. Webbansvar – Lukas inväntar alla profilbilder som ska läggas upp på hemsidan.
 - g. Presidiet (ordförande och viceordförande) –
 - a. Ordförande – Lotta har varit på repskapet. Skickat ut terminsinformation för T11. Fått in nomineringar för handledarpriset. Fått in en person som vill vara med på utlottningen av stetoskop på K1-informationen. Fundering kring hur påverkanstorg ska gå till. Förslaget är att gå ut på sociala medier under nästa vecka och låta formuläret vara uppe till slutet av terminen. Sammanställning under sommaren/början av HT21.
 - b. Viceordförande – Michaela Jung svarade till slut och är väldigt taggad på att föreläsa för oss om ”Att vara underläkare – tips och trix”, men hon föredrar en interaktiv liveföreläsning med IKT-möjligheter när pandemin har lagt sig, förhoppningsvis under hösten. Senarelägger föreläsning med AT-läkare till hösten i anslutning till AT-mässan. Åsa

Kastbom har kontaktat oss och vill eventuellt arrangera en öppen föreläsning om ett känt fall.

§8. Förbundsstyrelsen (FS) – Julia ej närvarande. FS efterfrågar om studenternas vaccinationsmöjligheter. Lotta rapporterar till Julia.

§9. Sveriges Yngre Läkares Förening (SYLF) – Daniel ej närvarande.

§10. Östergötlands Läkarförening (ÖLF) – Lukas närvarade på senaste mötet. Inte så mycket studentrelaterat innehåll.

Beslutsärenden

§11. Sponsring Nolle-P - Fått förfrågan av MF om att sponsra Superfaddrarna med 1500kr i utbyte mot att de publicerar om oss i Nolleboken och Instagram. Närvarande styrelse godkänner sponsringen.

Diskussionspunkter

§12. Verksamhetsrevisor – Mona har fått kontakt med den nya revisorn via ELIN.

§13. Studieortssituationen i Norrköping – Studenter i Norrköping har hört av sig till oss SLF kring den lokala arbetsmiljön med fåtal studieplatser, trånga lokaler och generellt bristfällig studiemiljö i jämförelse med studieorterna Jönköping och Kalmar som har egna studentvåningar. De har bifogat powerpoint med bilder från de fyra studieorterna. Frågan är även lyft hos Consensus, MF och programledningen i Norrköping. Närvarande styrelsen enas om att ställa oss bakom detta och vara med och driva frågan tillsammans med de andra parterna. Programledningen i Norrköping ska kalla till ett möte. Nerari ska efterfråga om vi SLF Student kan vara med på mötet.

§14. Lunchföreläsningar till hösten – Vi har just nu 4 st föreläsningar som förhoppningsvis ska gå av stapeln till hösten (mer om de längre upp).

§15. Handledarpris – Fått in 5 nomineringar. Styrelsen valde Pelle Söderström ST-neurologi som var randande läkare. Okänt sjukhus. Priset delas ut under hösten.

16. Stetoskop till T1 – En person har deltagit i utlottningen, därmed blir det enkelt att lotta. Lauri och Mona reder ut vem som ansvarar för stetoskopinköp och utlämning.

Återkoppling

§16. Repskap - Det var bra och nyttigt att dela erfarenheter med de andra lokalerna.

§17. Arbetet VT21 – Ålägger till nästa möte.

Övrigt

§18. Övriga frågor –

§18. Nästa sociala händelse – Arbetshelg HT21

§19. Nästa möte – Arbetshelg HT21

§20. Utvärdering av mötet – Nerari: bra möte, bra diskussioner. Martina: bara bra. Lauri, Alolika, Lukas: inget att tillägga. Jenny: jättebra. Lotta: Bra.

§21. Mötet avslutas – Lotta avslutar mötet 18.56.

Underskrifter

Alolika Basu

Justeringsperson (1)

Alolika Basu

Namnförtydligande

Jönköping 22/9-2021

Ort och datum

Wari Omb

Justeringsperson (2)

NERARI ORAHA

Namnförtydligande

Jönköping 21/9/21

Ort och datum